

**قائمة المترشحين لانتخاب مجلس الإدارة لشركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة")**

وفقاً للإفصاح الذي تم رفعه بتاريخ ١٦ مارس ٢٠٢٣ فيما يتعلق بقائمة المترشحين لانتخاب مجلس الإدارة للشركة، فيما يلي القائمة المعدلة للمترشحين لانتخاب مجلس الإدارة للشركة.

رقم	اسم العضو	صفة العضوية
١	كاتسوشي تاكيفوتشي	غير مستقل
٢	فيشوانات سانكاراناريانان	مستقل
٣	العنود علي محمد الفارسي	مستقل
٤	خالد بن محمد الشنفرى	مستقل

١. كاتسوشي تاكيفوتشي

كاتسو تاكيفوتشي، يبلغ من العمر ٥٢ عاماً، ياباني الجنسية، حصل على بكالوريوس في إدارة السياسة من جامعة كيو في اليابان. لديه أكثر من ٢٥ سنة خبرة في تطوير الأعمال الدولية في قطاع البنية التحتية.

٢. فيشوانات سانكاراناريانان

فيشوانات سانكاراناريانان، يبلغ من العمر ٥٨ سنة، هندي الجنسية، محاسب قانوني من الهند يتمتع بخبرة تزيد عن ٣٠ عاماً في قطاع الطاقة والبنية التحتية بشكل أساسي. شغل منصب المدير المالي لمجموعة شركة الكهرباء القابضة في سلطنة عمان وعضو مجلس إدارة الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه.

٣. العنود علي محمد الفارسي

العنود علي محمد الفارسي، تبلغ من العمر ٣٤ عاماً، عماني الجنسية، حاصلة على درجة البكالوريوس في القانون ودرجة الماجستير في العلاقات الدولية والدراسات الأمنية من جامعة السلطان قابوس سلطنة عمان، وتتمتع بخبرة تزيد عن ١٢ عاماً في مجال الاستشارات القانونية للشركات في سلطنة عمان.

٤. خالد محمد الشنفرى

خالد محمد الشنفرى، يبلغ من العمر ٤٥ عاماً، عماني الجنسية، حاصل على درجة البكالوريوس في علوم الهندسة الكهربائية والالكترونية من جامعة ظفار سلطنة عمان، ويتمتع بخبرة تزيد عن ٢٠ عاماً في العمل في القطاع الخاص والحكومي ومهارات متعددة في مجال الحاسب الآلي والهندسة والمالية والإدارة وعدة شهادات لدورات قصيرة في مختلف المجالات من جامعات مختلفة.

عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع



قمر الزمان بن سليمان

المدير المالي

التاريخ: ٢٠ مارس ٢٠٢٣



**List of nominations to elect new members of the Board of Directors of Muscat City
Desalination Company SAOG (Company)**

Pursuant to our disclosure dated 16 March 2023 in relation to the list of nominations to elect new members of the Company's Board of Directors, below is the amended list of the nominations to elect new members of the Company's Board of Directors.

No.	Name of Candidates	Type of Membership
1	Katsushi Takiguchi	Non-Independent
2	Vishwanath Sankaranarayanan	Independent
3	Al Anood Ali Mohammed Al Farsi	Independent
4	Khalid Mohammed Al Shanfari	Independent

1. Katsushi Takiguchi

Katsushi Takiguchi , age 52, a Japanese citizen, obtained his Bachelor's degree of Policy Management from Keio University in Japan. He has over 25 years' career in international business development in the infrastructure sector.

2. Vishwanath Sankaranarayanan

Vishwanath Sankaranarayanan, age 58, an Indian citizen, a Chartered Accountant from India with over 30 years experience primarily in the power and infrastructure sector. He was Group Chief Financial Officer of Electricity Holding Company, Oman and Board member of Oman Power & Water Procurement Company.

3. Al Anood Ali Mohammed Al Farsi

Al Anood Ali Mohammed Al Farsi, age 34, an Omani citizen, obtained her Bachelor's Degree in Law and Master Degree in International Relations and Security Studies from Sultan Qaboos University of Sultanate of Oman. She has 12 years of experience in corporate legal counseling in Oman.

4. Khalid Mohammed Al Shanfari

Khalid Mohammed Al Shanfari, age 45, an Omani citizen, obtained his Bachelor's degree in Electrical and Electronic Engineering from Dhofar University of Sultanate of Oman, and has more than 20 years' of experience working in the private and government sectors and has multiple skills in the field of computers, engineering, finance, management, and several certificates for short courses in various field from different universities.



MUSCAT CITY
DESALINATION
COMPANY SAOG



شركة
مدينة مسقط
للتحلية ش.م.ع.ع

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Kamarulzaman Bin Sulaiman

Chief Financial Officer

Date: 20 March 2023

